

Cooperation Committee the Parties established under incorporated Articles 116 and 120, respectively.

3. Nothing in paragraph 2 prevents the Partnership, Trade and Cooperation Council or Partnership, Trade and Cooperation Committee established by this Agreement from making decisions which are different to, modify, revoke or supersede the decisions deemed to have been adopted by it under paragraph 2.

ARTICLE 10

Integral parts of this Agreement

1. The annexes and footnotes to this instrument are integral to this Agreement.
2. Nothing in this Article shall affect Article 129 of the Incorporated Agreement, as amended by this instrument.

ARTICLE 11

Amendments

1. The Parties may agree, in writing, to amend this Agreement. An amendment shall enter into force on the first day of the first month following the date of the later of the Parties' notifications that they have completed their internal procedures, or on such date as the Parties may agree.
2. Notwithstanding paragraph 1, the Partnership, Trade and Cooperation Council may decide that the Annexes and Protocols to this Agreement should be amended. The Parties may adopt the Partnership, Trade and Cooperation Council's decision subject to their applicable legal requirements and procedures.

ARTICLE 12

Entry into force and provisional application

1. Articles 135 and 136 of the EU-Albania Agreement shall not be incorporated into this Agreement.
2. Each of the Parties shall notify the other in writing, through diplomatic channels, of the completion of the procedures required by its law for the entry into force of this Agreement.

合作委员会 缔约方根据被纳入的第116条和第120条分别设立。

3. 第2款中的任何规定均不妨碍本协议设立的伙伴关系、贸易与合作理事会或伙伴关系、贸易与合作委员会作出不同于、修改、撤销或取代根据第2款视为已通过的决定。

第十条

本协议的组成部分

1. 本文书的附件和脚注为本协议的组成部分。
2. 本条的任何规定均不影响经本文书修订的被纳入协议的第129条。

第十一条

修正

1. 缔约方可书面形式同意对本协议进行修正。修正应于缔约方中较晚一方完成其内部程序并发出通知之日的次月首日生效，或缔约方另行约定的日期生效。
2. 虽有第1款规定，伙伴关系、贸易与合作理事会可决定对本协议的附件和议定书进行修正。缔约方可根据其适用的法律要求和程序通过伙伴关系、贸易与合作理事会的决定。

第十二条

生效和临时适用

1. 欧盟-阿尔巴尼亚协议第135条和第136条不得纳入本协议。
2. 各缔约方应通过外交渠道以书面形式通知另一方已完成其法律规定的本协议生效所需程序。